
Záznam z jednání výboru klubu GCBJ, provozovatele hřiště a zástupce majitele hřiště  

 

 

Datum konání: 2. 11. 2016 

Čas:                16:00 

Přítomní: Marzoll Jiří, Martin Zörkler, Matuna Václav, Stockel Tomáš – za provozovatele, 

Dr.Zeman – za majitele hřiště , Menčík Zdeněk 

 

Účastníci jednání byli informováni prezidentem klubu p.Marzollem, že z jednání bude 

pořízen, pro vyloučení možných budoucích pochyb o vyjádření účastníků tohoto jednání,  

zvukový záznam. 

Jednání bylo vyvoláno p.Menčíkem jako mediátorem mezi klubem, provozovatelem a 

majitelem hřiště k vyřešení situace s výpovědí klubu a ve snaze pomoci k dohodě 

s provozovatele hřiště. 

-p.Menčík celé jednání uvedl s tím, že doufá, že všem stranám jde o stejnou věc – aby klub 

hrál i nadále za rozumných podmínek na hřišti v Benátkách. Požádal všechny strany aby se 

postupně vyjádřily. 

-Prezident klubu shrnul výsledky posledního jednání následovně:  

     - Provozovatel žádá po klubu 2.mil.Kč jako roční hrací fee.  

     - Klub se nemůže zavázat k takovémuto plnění, letos zaplatili členové na ročním fee 1.320     

000 Kč, vyšší částka je za současné finanční politiky provozovatele nereálná.  

     -Majitel dal klubu, na základě žádosti provozovatele výpověď ze statusu domovského 

klubu 

Všichni zúčastnění včetně zástupce majitele i provozovatel souhlasili se stručným shrnutím 

výsledků předchozího jednání. P.Matuna doplnil souhrn o konstatování, že prezident 

upozornil provozovatele a majitele hřiště, že v případě výpovědi neumožní nadále 

provozovateli přístup na server a dále připoměl, že p.Stockel na minulém jednání opakovaně 

prohlásil, že klub je pro něj neperspektivní. 

Diskuze: V diskusi vystoupili postupně všichni zúčastnění: 

- P.Zeman znovu opakoval, že bude vycházet z přání provozovatele a bude trvat na výpovědi. 

Není ochoten výpověď stáhnout, dokud jej o to nepožádá p.Stockel. 

 - Provozovatel p.Stockel trvá na výpovědi a částce 2.mil.Kč ročního předplatného (fee) 

- zástupce majitele, p.Zeman mimo jiné uvedl, že bude založen nový klub, do nějž umožní 

vstup všem členům GCBNJ, kteří o to požádají a to za výhodných podmínek (nulové vstupní 

poplatky) 

- na otázku zda a jak klub bránil v činnosti provozovateli či majiteli se ani jeden  z dotázaných 

nevyjádřil. P Stockel následně konstatoval, že potřebuje více peněz z ročních fee a klub mu je 

nedává. Nový klub mu je dá. 

- Na dotaz p. Menčíka, zda roční fee, které se na hřišti prodává (9.775,-Kč) je fee, za něž si 

bude moci klub (jeho členové) koupit roční hrací fee.  Provozovatel prohlásil, že nikoli. Tato 

cena – dle provozovatele – platí v tuto chvíli aje to prodej zlevněného fee. Termín kdy a jak se 

bude měnit nespecifikoval – není v tuto chvíli specifikace schopen. 

-p.Marzoll opětovně apeloval, aby majitel a provozovatel přehodnotili své stanovisko, znovu 

poukázal na částku 2.mil.Kč, která je pro klub naprosto nepřijatelná a není reálné předplatné 

v této výši do konce dubna (přání provozovatele) vybrat. Zvlášť proto, že roční fee je 

v porovnání s denním fee dvakrát vyšší než na okolních hřištích a znamená odehrání 20 kol 

(18 jamek). Ti, kteří odehrají méně než uvedených 20 kol na hřišti v Benátkách, odmítají 

roční fee platit a hradí si denní fee dle ceníku. 



-Na přímý dotaz zástupce majitele i provozovatel opakovali své stanovisko s tím, že na 

ukončení smlouvy trvají. Provozovatel doplnil, že od klubu neslyšel návrh, jakým způsobem 

vybrat více fee.  

-Prezident oponoval, že v letošním roce odevzdal klub provozovateli (hřišti) nejvyšší objem 

finančních prostředků na úhradu hracích fee v historii klubu. 

- Zástupce majitele, p.Zeman uvedl, že jednou z možností řešení je, že bude založen nový 

klub, do nějž umožní vstup všem členům GCBNJ, kteří o to požádají a to za výhodných 

podmínek případně převeden jiný, existující klub. Na upozornění prezidenta, že takový klub 

získá domovský status až po 2 letech, p.Zeman odpověděl, že ano, pokud ČGF nerozhodne 

jinak… 

-p.Zörkler upozornil na to, že požadavky provozovatele jsou jasné – chce 2.mil.Kč. 

Upozornil, že takhle vztahy v golfu nefungují mezi klubem a hřištěm nikde.  

-p.Zeman prohlásil, že v situaci, kdy výbor klubu dojednal pro členy klubu hru za výhodných 

podmínek na hřištích v okolí, je to vlastně pro členy klubu dobrá zpráva, protože mohou hrát 

na kvalitních hřištích za výhodných podmínek a navíc v Benátkách si mohou koupit uvedené 

levné roční fee. Je to situace win-win pro členy… 

-p.Matuna podotkl, že toto prohlášení je demagogie. Výsledkem je, že se rozbije klub – a není 

pro to žádný důvod 

-p.Zorkler – klub se nemusí rozpadnout, může fungovat i na jiných hřištích. Odchod 

domovského klubu přinese provozovateli jen ekonomickou ztrátu.  

-p.Matuna připomněl, že počátkem roku prohlásil p.Stockel na jednání výboru klubu, že 

s novým výborem klubu projedná detailní plán rozvoje. Po VH a volbě nového výboru už 

s touto iniciativou nepřišel… 

-p.Marzoll se pokusil shrnout výsledek jednání, znovu požádal zástupce majitele a 

provozovatele o změnu postoje a znovu připomněl situaci v golfu v ČR a cenovou politiku 

hřiště, která má podstatný vliv na počet prodaných ročních fee. Méně často hrajícím hráčům 

se nevyplatí za stávajících podmínek platit předplatné.  

- p.Zörkler upozornil, že vzhledem ke stavu jednání je zbytečné pokračovat a poděkoval všem 

za účast a možnost si své postoje vyříkat. Opakoval, že přístup – dejte mi 2.mil.Kč a zajistěte 

si to interně jak chcete není možný a pro klub je nepřijatelný. 

-p.Menčík – ptal se, zda je požadavek ze strany provozovatele zaplatit k 1.1.2017. Prezident i 

provozovatel potvrdili, že takto požadavek nebyl, prezident doplnil, že ze strany 

provozovatele bylo na minulém jednání řečeno, že tato částka by měla být uhrazena na jaře 

(do března – dubna) běžného roku. P.Menčík navrhl přetáhnout členy z jiných klubů, aby 

uhradili fee v Benátkách…  

-p.Marzoll znovu vyzval majitele a provozovatele ke změně postoje. P.Zeman, řekl, že 

výpověď běží, pokud nedostane požadavek od p.Stockela na její stáhnutí, tak to neudělá. 

P.Stockel odpověděl, že na výpovědi a odchodu klubu trvá. 

 

Po těchto prohlášeních bylo jednání ukončeno. 

 

 

 

 

 

 

3.11.2016 

           Zapsal:   Jiří Marzoll                                   Ověřil: Martin Zörkler 


